
MR Notulen dd. 26 Juni 2025 
At 16:00 hours in room C08. 
 
Present: all 
Absent:- 
 
 
 
1) Opening (16:00)  
2) Student updates  

Studenten willen graag begeleiding van de student council vanuit het management. 
Voorzitter gaat dit regelen volgend schooljaar. 
In 12i zijn de aangeboden leermaterialen voor de leerlingen onduidelijk en hebben 
weinig structuur. Voorzitter gaat bespreken met IB coordinator hoe dit te verbeteren. 
De IB intake is dit jaar volgens de leerlingen onduidelijker gegaan en anders dan 
voorgaande jaren. Voorzitter gaat dit na bij de IB coordinator. 

3) Parent updates  
De informatieverstrekking over het inspectierapport naar ouders is niet duidelijk 
genoeg en de ouders willen meer uitleg en zijn ongerust over de uitkomsten. Ouders 
hebben het gevoel dat de communicatie soms gebrekkig is en het systeem is soms 
moeilijk te doorgronden (ouders vragen meer Jip en Janneke taal. Plus: DENISE is 
moeilijk vergelijkbaar met andere NL scholen, met voor- en nadelen.  

4) Personnel updates: (meeting dates MR next year) 
-not certain as of yet which MR members are available on which days. Proposal is to 
do Mondays and Thursdays. Chair will make a new proposal. 

5) Round of questions  
6) Discussion about: 
a) Schoolstraat (16:25) 

-MR is in favor of realising a “schoolstraat” in front of the school  
b) Veiligheidsmonitor (16:28) 

-scores on safety-related questions are approximately the same as last year 
which is below the benchmark and what we want. Also: is the anti-bullying 
protocol actively enforced? Is there (anonymous) data available on how often 
the protocol needs to be applied? The feeling is that especially in VO 
anti-bullying lessons and awareness could be much improved. Also: could 
peers (elder students) play a role in being coaches/mediators for younger 
students in re. to bullying/safety? 

c) Other policies: anti pest, community code, taalbeleid, assessment policy, 
admissions policy (16:35) 

d) Contact between parents and teacher and determining levels 
(16:35)-->postponed to EARLY next year. 

7) Discussie met rector (16:45-17:45) 
8) Confirm agenda and notes (16:50). Meeting notes are confirmed. 
9) Veiligheidsmonitor (16:50) 

-Jenno bevestigt: oudersurvey is elke 2 jaar. Verder: Jenno ziet kansen voor 
vervolgonderzoek om de te ondernemen acties ook concreter te kunnen maken. 

https://drive.google.com/file/d/1n_p2aAUzubQKBu2od1eQBOIvbF0_1r0c/view?usp=share_link
https://drive.google.com/file/d/1159qpLGZaNB4JFQqk4IVYjES45goyCSA/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1MMmCq3HiTZ-3hnn65ipAUnfpSC73VF_7/view?usp=share_link
https://drive.google.com/file/d/1i5bXL2RqoM_r7YxfTAwJUF-I7f5z74rt/view?usp=share_link
https://drive.google.com/file/d/1shryNGjf7AbVDr48tt1M3k5viFRq2E3s/view?usp=share_link


-Implementeren van ‘community code’ biedt nog kansen voor verbetering, ook in de 
mentorlessen. 
-voorstel dat ouderejaars leerlingen mentor/tutor voor eerstejaars kunnen zijn wordt 
voorgelegd aan Jenno, die er positief over is. 

10) Schoolstraat: MR deelt positief advies. Jenno gaat het aanvragen bij de gemeente. 
11) Andere policies: anti pest, community code, taalbeleid, assessment policy, 

admissions policy (17:00) 
-Voorstel: data verzamelen / inzicht verkrijgen in hoe vaak het pest-protocol 
toegepast moest worden (per jaar). Jenno pakt het op. 
-grensoverschrijdend gedrag jegens docenten (door studenten) lijkt niet benoemd te 
worden. Jenno: hiervoor is de Community Code opgesteld. 
-Algemeen punt: wanneer in het schooljaar kunnen welke beleidsdocumenten 
worden voorgelegd aan de MR? Graag spreiding en tijdig, zodat iedereen voldoende 
tijd heeft om de documenten goed te lezen. 
-Admissions Policy: er staan fouten ofwel achterhaalde informatie in, Voorstel van 
Jenno om het document te herzien en na de zomervakantie opnieuw voor te leggen 
aan de MR. 

12) Informatie aan ouders over inspectiebezoek (17:25) 
-er is veel onrust bij de ouders over de kwaliteit van DENISE na het lezen van het 
inspectierapport (en de info van de school hierover). Inspectie oordeelt dat de 
leerresultaten hoger zouden moeten zijn, school geeft aan dat er vooral taalleerders 
op DENISE zitten en dat deze factor meegewogen dient te worden. OI erkent dat 
DENISE veel dingen ook al goed doet. Het verbeterplan voor de school wordt 
volgend jaar door de OI geëvalueerd. 
-in een koffie-ochtend moet dit alles op een begrijpelijke manier beter worden 
uitgelegd, ook vanuit het perspectief van niet-NL ouders die het systeem en de 
betekenis van het rapport van de OI niet goed begrijpen.   

<Jenno verlaat de vergadering> 
13) -MR approves documents, except for admissions policy (which is postponed to next 

school year). 
-MR meeting dates for new school year are discussed. Chair will share a new 
overview of meeting dates with MR. 

14) Afsluiting (17.55) 

 
 

https://drive.google.com/file/d/1n_p2aAUzubQKBu2od1eQBOIvbF0_1r0c/view?usp=share_link
https://drive.google.com/file/d/1159qpLGZaNB4JFQqk4IVYjES45goyCSA/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1MMmCq3HiTZ-3hnn65ipAUnfpSC73VF_7/view?usp=share_link
https://drive.google.com/file/d/1i5bXL2RqoM_r7YxfTAwJUF-I7f5z74rt/view?usp=share_link
https://drive.google.com/file/d/1shryNGjf7AbVDr48tt1M3k5viFRq2E3s/view?usp=share_link

	MR Notulen dd. 26 Juni 2025 
	 

